

OmegaGuard™ 嘉康利™ 冷海魚油精華

SHAKLEE® 嘉康利

PRODUCTS 產品

HELPS REDUCE THE RISK OF HEART DISEASE 幫助降低罹患心臟病的風險

HELPS REDUCE THE RISK OF HEART DISEASE
Supportive but not conclusive research shows that consumption of EPA and DHA omega-3 fatty acids may reduce the risk of coronary heart disease. (See nutrition information for total fat and saturated fat content.)

WORLD'S FINEST FISH OIL
OmegaGuard™ pharmaceutical-grade omega-3s feature a state-of-the-art, proprietary, triple molecular distillation process that concentrates natural beneficial omega-3 fatty acids. This process helps remove impurities and contaminants such as lead, mercury, arsenic, cadmium, dioxins, and PCBs.

OmegaGuard™ provides a full spectrum of seven ultra-pure omega-3 fatty acids, naturally found in fish, to help maintain a healthy heart and cardiovascular system.*

High in DHA and EPA, OmegaGuard supports healthy brain, vision, and joint function.* Bioavailable. Low odor, no aftertaste, and easy to digest.

SHAKLEE®
PROMOTES CARDIOVASCULAR HEALTH*
OMEGA GUARD™
Dietary Supplement
A Full Spectrum of Seven Omega-3s
DHA, EPA, and More

90 SOFTGELS

Supplement Facts
Serving Size: 2 Softgels
Servings Per Container: 30

	Amount Per Serving	% Daily Value**
Total Fat	20g	40%
Saturated Fat	2g	4%
Trans Fat	0g	0%
Cholesterol	0mg	0%
Total Omega-3 Fatty acids	1000mg	100%
Our full spectrum includes:		
EPA (eicosapentaenoic acid)	545mg	109%
DHA (docosahexaenoic acid)	360mg	72%
and five other natural fatty acids including:		
docosapentaenoic, stearidonic, heneicosapentaenoic, and alpha-linolenic acids	95mg	19%

**Percent Daily Values are based on a diet of other people's dreams.

INGREDIENTS: ULTRA-PURE MARINE LIPID CONCENTRATE, NEUTRAL TOSUPOPHOSPHOLIPID CONCENTRATE IN A SOFT GELATIN CAPSULE (GELATIN, GLYCERIN, WATER).

Manufactured in the U.S. Product of the U.S. Distributed by Shaklee Corporation, Pleasanton, CA 94588

SHAKLEE® Item #20244

OmegaGuard™ 提供七種頂級純淨的Omega-3脂肪酸，從魚類中提煉，成份天然，能保健心臟及心血管功能。OmegaGuard™ 含豐富的DHA及EPA，維持腦部及視力健康，對關節保健大有益處。

OmegaGuard™ 相當於醫藥等級的Omega-3脂肪酸，以創新的三重分子過濾技術，將天然Omega-3脂肪酸的精華濃縮提煉出，有效過濾雜質包括鉛、水銀、砷、鎘、戴奧辛、多氯化重苯基(PCBs)等污染物。

本產品具高度生物可利用性，易為人體吸收。無餘味且易消化。本產品不含人工香料、甜味劑或防腐劑。

服用方法：每日一至二次，每次三顆，飯後服用。

每次三顆，本產品可供30次服用。

請貯存於 25°C 以下



Item # 20244
商品編號 # 20244



產品百分之百滿意保證！

每份含量	
熱量	20卡路里
脂肪熱量	20卡路里
總脂肪	2公克
飽和脂肪	0克
反式脂肪	0克
膽固醇	0毫克
Omega-3脂肪酸總含量	1000毫克
EPA (二十碳五烯酸)	545毫克
DHA (二十二碳六烯酸)	235毫克

還有五種提取自大自然的脂肪酸，分別為：docosapentaenoic (DPA)、stearidonic (SDA)、eicosatetraenoic(花生四烯酸)、heneicosapentaenoic (HPA)、alpha-linolenic (α -亞油酸)

成份：淨化海魚脂肪濃縮物、混合生育醇濃縮物。膠囊：明膠、甘油、水。

英國產品於美國膠囊化處理。

製造商：Shaklee Corporation, Pleasanton, CA 94588